
EXTRACTE  DE  L'ACTA DEL CONSELL ESCOLAR  ORDINARI  VIRTUAL DE
L'IES NÚM. 26 MISERICÒRDIA, CELEBRAT EL DIA 24 DE MAIG DE 2023

Es reuneix el Consell Escolar de l'IES Núm. 26 Misericòrdia a les 18:00 h, el dia 24 de maig,
amb el següent ordre del dia:

1.- Aprovació, si s'escau, de les actes anteriors
2.- Informe de direcció
3.- Anàlisi dels resultats de la segona avaluació
4.- Sol·licitud de la continuïtat de l'horari especial de jornada continuada sense vesprades per
al curs pròxim
5.- Valoració i aprovació, si s'escau, d'un intercanvi cultural amb un centre dels EUA
6.- Precs i preguntes

1. En el primer punt de l'ordre del dia, les actes són aprovades.

2.-Informe de direcció
Pren la paraula el director, Octavi Sanchis, que informa sobre diferents aspectes:

a) Ens han aprovat dos projectes d'innovació educativa, Rapsodes i Acord.
b) El procés de selecció de la futura directora continua en marxa. 
c) La vicedirectora, principalment, treballa en els actes de graduació dels alumnes de 2n. de
Batxillerat i ESO.
d) En els exàmens de 2n. de Batxillerat, han superat les proves un percentatge major que el
dels últims anys.  
e) La direcció del centre ja ha rebut, provisionalment, informació sobre les unitats i vacants
amb què el centre comptarà en el curs pròxim. El director percep una disminució en el nombre
de grups adjudicats d'entrada. Percep una actitud de retall, sobretot, en els grups de 1r. d'ESO,
Cal estar alerta.

5.- Valoració i aprovació, si s'escau, d'un intercanvi cultural amb un centre dels EUA
La  professora  Beatriz  Artuñedo  ofereix  informació  al  consell  escolar  sobre  l'intercanvi
cultural amb un centre dels EUA que es realitzarà entre el 6 i 17 de setembre i la segona entre
el 18 i el 26 de març de 2024. Com que en eixes dades de setembre pròxim, la nova PGA
encara  no  estarà  aprovada,  se  sol·licita  ara  l'aprovació  d'aquesta  activitat  extraescolar  en
aquest consell escolar.

La sra. Lali Villanueva diu que troba a faltar una organització i un criteri general de centre
respecte  a  l'oferta  d'activitats  extraescolars  i  complementàries.  El  consell  escolar  no  es
manifesta en contra de la realització de l'activitat extraescolar ressenyada. 

3.- Anàlisi dels resultats de la segona avaluació
Pren la paraula la cap d'estudis. Va fent un recorregut pels diferents grups i analitzant-ne els
resultats.  En 1r. d'ESO ha destacat negativament el 1r. F; destaca també la influència negativa
que en els resultats provoca la matriculació contínua d'alumnat de nova incorporació. Pel que
respecta a les incidències, informa sobre el nombre d'expedients oberts fins ara: 14 alumnes
expedientats.

Intervé la sra. Lali Villanueva, a qui els resultats acadèmics li semblen preocupants. Proposa
treballar per a mitigar aquesta situació, més que proporcionar dades. El sr. Rubén Pacheco



opina que la dinàmica no consola i que les dades són tremendes. Fa falta un projecte de centre
que treballe per a minimitzar el problema. La cap d'estudis, Isabel Mira, diu que és conscient i
comparteix la preocupació.

La professora Silvia Iglesias creu que no som una excepció a nivell estatal, en absolut. Opina
que  no  es  fomenta  la  capacitat  de  concentració  entre  l'alumnat.  Això  no  vol  dir  que  el
professorat no haja de treballar a fons per a revertir la situació.

El sr. Rubén Pacheco creu que el context educatiu és el que és i que no podem tirar-li la culpa
a l'alumnat només.

La sra. Solange Godoy ratifica la informació del sr. Pacheco i creu que hem de treballar per a
subsanar-ho. De la mateixa opinió és la sra. Lali Villanueva que creu que culpabilitzar a tot el
món no és la línia adequada.

4.-  Sol·licitud  de  la  continuïtat  de  l'horari  especial  de  jornada  continuada  sense
vesprades per al curs pròxim
Intervé el director que explica que el punt fa referència a la sol·licitud de la continuació amb
l'horari actual.  No ha fet falta demanar la continuïtat d'eixe horari durant els cursos de la
pandèmia però ara pareix que sí que és necessari. 

El sr. Rubén Pacheco dona la seua opinió. Votarà en contra perquè creu que l'horari intensiu
no és bo per a l'alumnat. Opina que la decisió hauria de vindre des de l'Administració.

La sra. Lali Villanueva creu que, en Secundària, l'horari intensiu no és beneficiós però sí que
ho és per a la conciliació. 

Es fa la votació i aquesta ofereix el resultat de huit vots favorables de continuar amb el mateix
horari, dues abstencions i dos vots negatius.

6.- Precs i preguntes

La cap d'estudis, Isabel Mira, comunica que s'està actualitzant el Pla Plurilingüe, de cara al
curs pròxim i l'obri a les aportacions del consell escolar, al que demana col·laboració.  La
sra.Villanueva  intervé  i  sol·licita  major  presència  del  valencià  en  eixa  proposta  de  Pla
Plurilingüe. Té constància que moltes vegades el professorat no respecta la llengua assignada i
finalment assignatures que haurien de vehicular en valencià o anglés, en la pràctica ho fan en
castellà. I a més afegeix que, realment, el nostre centre no treballa pel foment de la llengua i
que el valencià no s'utilitza de manera normalitzada ni en les comunicacions orals ni en les
escrites, fomals i sobretot informals.

I sense més assumptes a tractar s'alça la sessió a les 19:45 h. del dia ressenyat.

                                         JOAN COBA FEMENIA
                                   

                              SECRETARI


